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Studiebesök 

Dagen inleddes med ett studiebesök på äldreboendet Ärlinghem i 

Märsta. De två verksamhetscheferna Anna Svensson-Walther och 

Annika Särnö berättade om verksamheten vars vision är ”vunnen 

tillit ger trygghet” Ärlinghem är ett somatiskt äldreboende med 

70 lägenheter, de flesta av de boende har mycket stora omvård-

nadsbehov.  Ett av verksamhetens mål är att de boende trots detta 

ska känna att de har ett meningsfullt liv. De äldre kan ta del av 

många olika, ofta lite annorlunda aktiviteter som anordnas på 

boendet varje dag. Detta möjliggörs genom en engagerad perso-

nal som tänker nytt och inte ser några hinder.  

Rådets ledamöter var mycket positiva till detta studiebesök och 

den verksamhet som bedrivs på Ärlinghem.  

§1 

Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till sam-

manträdet. 

 

§2  

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§3 

Fastställande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§4 

Val av justerare och dag för justering. 

Till justering av dagens protokoll utsågs Sievert Balkeståhl och 

Irene Lindström. Protokollet justeras elektroniskt och underteck-

nas vid nästa sammanträde den 18/1 2017 

 

§5 

Rapporter 

a. Rapporter från förvaltningen 

 

Gunilla informerar: 

Planeringen för nybyggnaden av ett äldreboende i Rin-

keby fortskrider. En styrgrupp och en arbetsgrupp är till-

satta. Ritningarna är godkända och vid nästa samman-

träde för pensionärsrådet kommer de att presenteras för 

rådet. Det planeras för gemensamma lokaler i foajén samt 

även träffpunkter på de olika våningsplanen. Det kommer 
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också att finnas gemensamma kök och matsalar på vå-

ningarna. Stora terrasser ska byggas på varje plan. Större 

delen av huset ska vara vård- och omsorgsboende. Ev. 

kommer också ett seniorboende inrättas där, detta är dock 

ej ännu beslutat. 

 

Kommunal varslar om strejk fr.o.m. den 13 december för 

undersköterskor i tre entreprenörsdrivna äldreboenden i 

staden varav ett är Kista vård- och omsorgsboende.  

 

b. Statistikuppgifter  

Statistikuppgifter över beslut och domar saknades vid 

mötet men kommer att skickas ut snarast till ledamöterna.  

 

§6 

Ärenden till nästa nämndsammanträde. 

Ledamöterna har fått ta del ärendena till nästa nämndsamman-

träde. Rådet för funktionshinderfrågor har genomfört en trygg-

hetsvandring som dokumenterats med bilder på olika brister och 

fel i området. Förhoppningsvis leder detta till att detta har åtgär-

dats till nästa trygghetsvandring. I sammanhanget nämndes pro-

blemet med de trasiga hissar som förekommer vid tunnelbanorna 

i stadsdelsområdet. 

 

§7  

Lokalfrågor för öppna mötesplatser 

I Akalla öppna mötesplats kommer den nya motionslokalen att 

invigas efter trettonhelgen.  

 

Verksamheten på den öppna mötesplatsen i Husby flyter på utan 

problem och har många aktiviteter. 

 

Nyckelproblemen i Rinkeby är fortfarande inte helt löst. Önske-

mål finns även om att kunna få tillgång till en lokal där som kan 

inredas som gym.  

 

§8 

Övriga frågor 

Kerstin Illervik har varit på polisens seniorråd och rapporterade 

lite därifrån. Polisstationen i Rinkeby blir som tidigare är känt 

försenad. Polisen lovar att de ska bli mer synliga på gator och 

torg. Brottsligheten i området är ganska jämt fördelad på både 

infödda svenskar och personer med utländsk härkomst. 

Sievert nämner att det är positivt med de löpande uppdateringar-

na som nyligen kommit igång från polis och förvaltning angå-

ende vad som händer i området. 
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Mats framför en önskan om att rådet framöver ska ha en åter-

kommande punkt på dagordningen där man diskuterar en långsik-

tig utveckling av äldreomsorgen, både vad gäller hemtjänst och 

äldreboenden. De här sista åren har lokalfrågor getts en stor 

tyngd vilket gjort att andra frågor kommit mer i skymundan. 

Irene instämmer i detta.  

 

Yvonne undrar vad verksamheten i Rinkeby ska göra med några 

bord och en soffgrupp som de behöver bli av med men är synd att 

slänga. Gunilla föreslår att de hör med Nevart, möblerna kan 

kanske komma till nytta i någon annan verksamhet. 

 

§9 

Jullunch 

Onsdag 14 december kl:11:30 bjuder förvaltningen pensionärsrå-

det och rådet för funktionshinderfrågor på jullunch. Plats restau-

rang Lux Dag för Dag. Primusgatan 116 Stockholm. Inbjudan har 

tidigare skickats ut. 

 

§9 

Nästa sammanträde  

Nästa sammanträde äger rum onsdagen den 18 januari 2017 kl. 

10:00-12:00   

 

§10 

Avslutning 

Ordförande Sievert Balkeståhl tackade alla och avslutade mötet. 


